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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.6.2016 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 21 czerwca 2016 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

Punkt 1 g i h porządku posiedzenia, w którym uczestniczyli członkowie Komisji Planowania, 

Budżetu i Gospodarki oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku, protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru 

Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu udział wzieli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oraz w punkcie 1 g i h: 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Kierownik projektu Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Olecko – Piotr 

Kukla, 

 Referent Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Kinga Fidler, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie objęcia granicami Warmińsko-Mazurskiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. nieruchomości gruntowych, położonych 

na terenie Gminy Olecko; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż firma „SILVAN” Sp. z o. o. zwróciła się z wnioskiem o przedłożenie Radzie 

Miejskiej w Olecku projektu uchwały o wyrażenie zgody na objęcie granicami Warmińsko – 

Mazurskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. nieruchomości stanowiących własność 
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firmy, położonych po lewej stronie za obwodnicą jadąc w stronę Giżycka. Tereny po prawej 

stronie drogi zostały już zgłoszone. Jest to ostatnia chwila, aby złożyć stosowny wniosek, 

gdyż tereny prywatne będzie można zgłaszać do strefy tylko do końca tego roku.  

Łączna powierzchnia działek wynosi 9,6344 ha. Firma chce nadal rozwijać się i planuje w 

latach 2019 – 2022 zatrudnić minimum 105 osób oraz zainwestować minimum 20 mln zł. 

Docelowe inwestycje związane z włączeniem terenów do Strefy planowane są na poziomie 

ok. 30 mln zł głównie w urządzenia i maszyny do produkcji wyrobów z drewna, np. płotów 

ogrodowych, huśtawek. 

Jego zdaniem warto podjąć proponowaną uchwałę, a reszta będzie należała do właściciela 

firmy. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

upewnił się, iż firma chce wstąpić do strefy od 2019 r. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że jeśli rozpocznie się procedura, to firma już przystąpi do rozpocznie inwestycji                   

i rozpocznie od budowy hali produkcyjnej o powierzchni ok. 4 tys. m² oraz niezbędnego 

utwardzenia pozostałego terenu.    

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zapytał o dokładną lokalizację omawianego terenu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż omawiany obszar leży po lewej stronie między drogą wojewódzką (jadąc                  

w stronę Giżycka) i torowiskiem oraz po prawej stronie drogi wojewódzkiej za obwodnicą. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie objęcia 

granicami Warmińsko-Mazurskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. nieruchomości 

gruntowych, położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia roszczeń, o których mowa 

w art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż właściciele lokali w budynku przy ul. 1 Maja 12 w Olecku złożyli wniosek 

o sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0342 ha bezpośrednio przyległej do 

działki gruntu pod budynkiem wydzielonej po jego obrysie. Burmistrz, na podstawie uchwały 

Rady może udzielić bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

w wyniku uwzględnienia roszczeń o zawarcie umowy przeniesienia własności przyległej lub 

jej części, która wraz z dotychczas wydzieloną działką gruntu pod budynkiem będzie spełniać 

wymogi działki budowlanej. Zgodnie z art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami 

takie roszczenie można spełnić.  

Koszty przygotowania nieruchomości do sprzedaży poniosła gmina Olecko, stąd proponuje 

się udzielenie 80% bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości gruntowej. W rezultacie 

właściciele utworzonej nieruchomości będą mogli korzystać ze swojej posesji w sposób 

racjonalny i wnosić podatki od nieruchomości, a gmina tym samym nie będzie ponosić 

kosztów jej utrzymania. 
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Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy wiadomo, co właściciele chcą zrobić na zakupionym terenie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nabyty teren będzie stanowić podwórko przy budynku, obecnie jest tam 

teren dojazdowy do nieruchomości, znajdują się tam również garaże.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia 

roszczeń, o których mowa w art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jaśki I”; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż przedmiotowy obszar obejmuje grupę działek, na które obowiązuje mpzp. 

Wpłynęły wnioski mieszkańców z prośbą o zmianę przeznaczenia terenu położonego przy 

drodze powiatowej tuż przy jeziorze Dobskim. Mieszkańcy wnioskują o zmianę 

przeznaczenia terenu z funkcji rekreacyjno-sportowej i dopuszczenie realizacji funkcji 

mieszkalnej na działkach już zabudowanych oraz zabudowy zagrodowej na terenie użytków 

rolnych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zaznaczył, że w grudniu ubiegłego roku Rada podejmowała uchwałę w sprawie zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Olecko. Trzech właścicieli działek wystąpiło z wnioskiem o zmianę przeznaczenia terenu na 

funkcję mieszkalną. Wówczas Rada nie wyraziła zgody w związku ze 100-metrową strefą 

ochronną. W związku z powyższym nie widzi powodu, aby teraz wyrazić zgodę na zmianę 

przeznaczenia terenu.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż w grudniu nie można było przystąpić do zmiany mpzp, ponieważ jeszcze nie było 

przyjęte studium. Po uchwaleniu studium, w którym dopuszcza się funkcję mieszkalną na 

omawianym terenie, nic nie stoi na przeszkodzie, by dokonać zmiany planu, zgodnie                         

z wnioskami mieszkańców. 

Projekt planu musi być uzgodniony m.in. pod względem uwarunkowań środowiskowych, jeśli 

jego zapisy będą niezgodne z przepisami prawa, to plan nie zostanie uchwalony. Argumentem 

za podjęciem uchwały intencyjnej jest istniejąca zabudowa przy samym brzegu jeziora.  

Podkreślił, że część wnioskodawców to te same osoby, które składały wnioski wcześniej. 

Były również wnioski innych mieszkańców dotyczące jeziora Dobskiego, ale od strony 

miejscowości Dobki. Projekt planu jest przygotowywany nie na całe jezioro Dobskie,                          

a jedynie na tereny zwartej zabudowy wsi, w tym na tereny, na które zostały złożone wnioski.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

jego zdaniem skoro teraz „idzie się na rękę” mieszkańcom, to tamtym wnioskodawcom 

również powinno się umożliwić zmianę przeznaczenia terenu.  
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że po analizie możliwych rozwiązań jedynym właściwym jest sporządzenie planu na 

teren Dobek.  

W przypadku, o którym mówi radny, nie ma możliwości zmiany przeznaczenia terenu, bo 

nieruchomość leży w strefie ochronnej jeziora i nie jest w zwartej zabudowie wsi. Tam, gdzie 

jest zwarta zabudowa istnieje możliwość zmiany przeznaczenia terenu nawet w strefie 

ochronnej.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 przeciw pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Jaśki I”. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku w rejonie ulic 

Kościuszki i Szosa do Krupina; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że projekt uchwały dotyczy terenu dawnego GS (Gminnej Spółdzielni 

„Samopomoc Chłopska”). Aktualnie przeznaczenie terenu to teren usług turystycznych oraz 

teren dróg publicznych dojazdowych. Na wniosek właścicieli gruntu proponuje się zmianę 

miejscowego planu w celu m.in. umożliwienia zagospodarowania i urządzenia terenu oraz 

przeznaczenia go na cele mieszkaniowo-usługowe.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy przedmiotowy teren obejmuje tylko jedną działkę i czy mogą tam powstać bloki 

mieszkalne. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż obszar stanowi jedną działkę i prawdopodobnie powstanie budynek                           

z usługami na parterze.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Olecku                   

w rejonie ulic Kościuszki i Szosa do Krupina. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż na wnioski właścicieli działek w miejscowości Dobki proponuje się przystąpienie 

do sporządzenia mpzp na wskazany w projekcie uchwały teren. Zgodnie ze studium, obszar 

objęty projektem uchwały, położony jest w strefie zwartej zabudowy wsi Dobki, 

predysponowany do wielofunkcyjnego rozwoju, przekształceń i uzupełnień na cele funkcji 

mieszkaniowych oraz działalności rolniczych i nierolniczych. Jednym z wnioskodawców jest 
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sołtys Sołectwa Dobki, który posiada duże gospodarstwo rolne i nie może go rozbudować na 

terenie swojej nieruchomości. 

Plan miejscowy sporządza się w celu uporządkowania i stworzenia zwartej struktury 

zabudowy mieszkaniowej i zagrodowej wsi, dostosowania przeznaczenia terenów do 

bieżących potrzeb ich właścicieli, z jednoczesnym staraniem ograniczenia presji zabudowy 

linii brzegowej jeziora Dobskiego, poza obszarem zwartej zabudowy wsi. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w rejonie ul. Wojska Polskiego, 

Słonecznej i 11 Listopada; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że teren wymaga sporządzenia planu w celu kompleksowego zagospodarowania                    

i urządzenia, w związku z położeniem w ścisłym centrum miasta. Obszar przy ul. Wojska 

Polskiego przyległy do dawnego cmentarza ewangelickiego, wskazuje się pod 

zagospodarowanie na cele usług i zabudowy mieszkaniowej, a także rewitalizację obszaru, 

z wykorzystaniem ulicy Słonecznej i w połączeniu przestrzennym z parkiem cmentarza. 

Jego zdaniem należałoby również udrożnić ul. Słoneczną w stronę drogi wojewódzkiej                        

(ul. Wojska Polskiego), gdyż obecnie jest tylko przejście dla pieszych.  

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy nie można byłoby zaplanować przebudowy ul. Słonecznej wzdłuż cmentarza 

ewangelickiego, bo jest spory odcinek nawierzchni asfaltowej w stronę Placu Wieży Ciśnień, 

który warto byłoby połączyć.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż po wykonaniu mpzp zostanie wykonany projekt techniczny na przebudowę 

ul. Słonecznej łącznie ze wspomnianym odcinkiem w stronę Placu Wieży Ciśnień.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, jak wygląda sytuacja z planowanym postawieniem bloku mieszkalnego na tym 

terenie, bo słyszał o protestach mieszkańców.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że budynek ma powstać na terenie innym niż wskazany w projekcie uchwały, który 

nie jest objęty mpzp i leży tuż przed cmentarzem ewangelickim. Inwestorzy planują budowę 

bloku mieszkalnego, procedura jest na etapie uzgodnień i ustalania warunków zabudowy. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy do sesji można uzyskać informacje na jakim etapie jest postępowanie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż w Wydziale Budownictwa, Inwestycji i Planowania można uzyskać 

stosowne informacje.  
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Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Olecku w rejonie ul. Wojska Polskiego, Słonecznej i 11 Listopada. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Olecko”; 
 

Pan Piotr Kukla  

przedstawił Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Olecko – prezentacja w załączeniu 

do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

prosiła o bardziej obrazowe przedstawienie wskaźnika, który wydaje się być niewysoki  

w stosunku do nakładów, które trzeba ponieść. 

 

Pan Piotr Kukla 

powiedział, że w przypadku braku realizacji przedsięwzięć w gminie Olecko nastąpiłby 

wzrost emisji CO2 o 2,25 % w stosunku do roku bazowego, a plan redukcji emisji CO2 w 2020 

roku w stosunku do roku bazowego w gminie Olecko to 4,6%. W sumie efekt tych działań  

to 7%. Można by próbować osiągnąć jeszcze większy efekt. Niektóre miasta w Polsce, nawet 

pobliski Ełk założył większy efekt z tym, że to miasto realizuje działania od 2006 roku.  

Z kolei w okolicy Białegostoku były gminy, którym udało się uzyskać 40%, ale to były gminy 

małe z nierozwiniętym transportem. Trzeba mieć na uwadze, że każdy następny procent 

będzie dość dużo kosztował.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała o odnawialne źródła energii. W gminie Olecko nie ma większego znaczenia 

inwestycja dotycząca wiatraków, ale chciałaby poznać opinię eksperta. Osobiście uważa,  

że wiatrak przy gospodarstwach, absolutnie nie stanowi waloru gospodarczego  

ani krajobrazowego. Według Radnej plan jest przejrzysty, zrozumiały i realny. Podziękowała 

za przygotowanie prezentacji i jej jasny przekaz. 

 

Pan Piotr Kukla 

odpowiedział, że w zakresie odnawialnych źródeł energii należy polecić fotowoltaikę czyli 

instalacje wytwarzające prąd, który głównie można wykorzystać na własne potrzeby  

w domach jednorodzinnych czy gospodarstwach agroturystycznych. Podobne rozwiązanie 

można zastosować w szkołach i przedszkolach. Odradza natomiast sprzedaż tak uzyskanego 

prądu do sieci. Drugą dobrze rozwijającą się grupą są pompy ciepła powietrzne. Na rynku są 

już dostępne pompy, które kosztują 6-8 tysięcy złotych. Jest to jeszcze trochę drogo, ale np. 

jeżeli nie ma dostępu do gazu ziemnego, a chce się być ekologicznym i nie korzystać z węgla 

jest to ciekawe rozwiązanie. Kolektory słoneczne to raczej technologia schyłkowa  

i praktycznie się nie opłaca, jednak są dobrym rozwiązaniem w obiektach całorocznych np. 

domach opieki społecznej czy na basenach. Jeśli chodzi o wiatraki, to generalnie są wskazane 

tam, gdzie jest wietrzność czyli np. w rejonach województwa łódzkiego. W Olecku za bardzo 

wietrzności nie ma i raczej jest to nieopłacalne. Nie znaczy jednak, że nie będzie to racjonalne 

w przyszłości, ponieważ wciąż powstają coraz nowsze technologie np. mikroturbiny 

wiatrowe, które są czułe już na małe powiewy wiatru.  

 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Olecko”. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Olecko na lata 2016 - 2019 z perspektywą do roku 2023”; 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

poinformował, że program uchwalany jest przez Radę Miejską i wymaga aktualizacji  

co 4 lata, z założeniem, że przewidziane w nim działania obejmują w perspektywie kolejne  

4 lata. Niniejszy program opracowano na lata 2016-2019, z perspektywą do roku 2023. 

Program Ochrony Środowiska został opracowany przez pracowników Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska tut. Urzędu. Metodyka opracowania Programu polegała 

na określeniu diagnozy stanu środowiska przyrodniczego na obszarze Gminy Olecko,  

w oparciu o dostępne dane. Następnie ustalono cele krótkoterminowe i kierunki działania  

na lata 2016-2019. Do realizacji powziętych celów mają przyczynić się zadania zawarte  

w harmonogramie działania. Kierownik Wydziału omówił cele, priorytety i kierunki działań 

na lata 2016-2019 oraz planowane inwestycje na terenie Gminy Olecko. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

 

Komisja przyjęła wniosek o podjęcie kroków w celu zmiany granic użytku ekologicznego 

„długi mostek” tak, aby zapewnić swobodny spływ wody z jeziora Oleckie Wielkie do rzeki 

Lega. Komisja wnosi o przygotowanie stosownego projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Olecko na lata 2016 - 2019                                

z perspektywą do roku 2023”. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że zarówno plan dochodów jak i plan wydatków zwiększa się o 524.342 zł.  

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 720 – Informatyka, wprowadza się plan dotacji celowej w ramach programów 

finansowanych z budżetu środków europejskich w kwocie 506.277 zł z tytułu 

otrzymanego dofinansowania na zrealizowany projekt pn. „Sieć szerokopasmowa 

Gminy Olecko”, 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 9.335 zł z tytułu 

przyznanego odszkodowania za zniszczenie toalety przenośnej na cmentarzu 

komunalnym, 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek, 

wprowadza się plan w kwocie 4.000 zł z tytułu opłaty dodatkowej za przyjęcie 

oświadczeń o wstąpieniu w związek małżeński poza urzędem stanu cywilnego. 

Zmieniły się przepisy prawne w tym zakresie i można wziąć ślub w plenerze, ale za 

dodatkową opłatą w wysokości 1.000 zł. Do tej pory odbyły się 4 śluby i stąd opłaty 

należy wprowadzić do planu dochodów. Środki zostaną przeznaczone na zakup 

insygniów i innych materiałów związanych ze ślubami cywilnymi w plenerze, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się: 
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a) plan Gminy Olecko o 1.500 zł (80110 § 2700) z tytułu dotacji na dofinansowanie 

małego projektu edukacyjnego w zakresie edukacji ekologicznej ze środków 

WFOŚiGW w Olsztynie na podstawie umowy z Ełckim Stowarzyszeniem 

Ekologicznym przy udziale Gimnazjum Nr 2, oraz z tytułu dotacji celowej                          

z Powiatu Oleckiego w kwocie 1.230 zł z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć 

religii Kościoła Bożego w Chrystusie w Olecku, 

b) plan Gimnazjum Nr 2 w Olecku o 2.000 zł z tytułu darowizn (80110 § 0960). 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, dokonuje się zmian: 

a) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zwiększa się plan o 22.107 zł na zadanie 

inwestycyjne „przebudowa drogi w Możnych” na wykonanie projektu 

technicznego, 

b) w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, zwiększa się plan o 180.000 zł na zadanie 

inwestycyjne „budowa drogi wewnętrznej przy ul. Słowiańskiej w Olecku” na 

wykonanie robót budowlanych i inne koszty przy budowie drogi. Dotyczy drogi 

przy zabudowie szeregowej z usługami na parterze. Projekt techniczny został 

wykonany wcześniej, 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan wydatków bieżących                      

o 4.000 zł z przeznaczeniem na zakup insygniów i innych materiałów związanych 

ze ślubami cywilnymi w plenerze, 

 w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne, w rozdz. 75495 – Pozostała działalność, 

wprowadza się plan w wysokości 30.000 zł na nowe zadanie inwestycyjne pn. 

„Monitoring miejski” z przeznaczeniem na wykonanie projektu technicznego. 

Planuje się wykonanie projektu technicznego na monitoring całego miasta. 

Natomiast w pierwszym etapie inwestycji (jeszcze w tym roku) planuje się 

wykonanie bazy w  budynku UM Pl. Wolności 1 oraz zamontowanie 6 lub 7 kamer, 

które będą dostarczały obraz za pomocą internetu szerokopasmowego. Drugim 

etapem inwestycji będzie położenie światłowodów i montaż pozostałej ilości 

kamer. Docelowo planuje się zakup 24 sztuk urządzeń, w tym kilka kamer 

przenośnych,  

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, dokonuje się zmian: 

a) w planie finansowym Zespołu Szkół w Olecku w rozdz. 80101 przenosi się plan 

wydatków bieżących (§4210) do inwestycyjnych (§ 6060) w wysokości 2.000 zł                  

z przeznaczeniem na zwiększenie planu na zakup kserokopiarki, 

b) w planie finansowym Gimnazjum Nr 2 w Olecku w rozdz. 80110 § 4210 zwiększa 

się plan wydatków o 3.500 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów przy realizacji 

projektu „Zielona architektura szkolnego krajobrazu” i zakup komputerów, 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian: 

a) w rozdz. 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg, wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „budowa linii oświetleniowej ul. Sembrzyckiego” z planem                    

w wysokości 155.000 zł z przeznaczeniem na linię kablową oświetleniową, słupy                    

i szafki oświetleniowe. W tym roku został wykonany projekt techniczny na 

przebudowę linii oświetleniowej. Wprowadza się nowe zadanie, gdyż zakład 

energetyczny będzie przebudowywać całą linię komunalną w ul. Sembrzyckiego,                     

a gmina chciałaby wykonać przy tym nowe oświetlenie, 

b) w rozdz. 90095 – Pozostała działalność, zwiększa się plan o 12.000 zł                                 

z przeznaczeniem na zwiększenie zakresu prac na zadaniu inwestycyjnym pn. 

„zagospodarowanie terenu przy budynku ul. Słowiańska 1” (wykonanie barierek 

przy podjazdach dla niepełnosprawnych oraz części ogrodzenia), 

c) w rozdz. 90095 – Pozostała działalność, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne 

pn. „wyposażenie placu zabaw Pl. Wolności” z planem w wysokości 18.400 zł                     

z przeznaczeniem na zakup elementów zabawowych, 
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d) w rozdz. 90095 – Pozostała działalność, zwiększa się plan wydatków bieżących                     

o 29.335 zł z przeznaczeniem na zakup toalety przenośnej i elementów małej 

architektury (ławki, kosze na śmieci, stojaki rowerowe), 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dotacji 

podmiotowej dla Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku o 70.000 zł                                       

z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności bieżącej w zakresie 

realizowanych zadań statutowych, w tym na remonty obiektu. Zostanie wykonany 

remont holu kina, na który ośrodek dostał dofinansowanie w wysokości 50 tys. zł                

z Ministerstwa Kultury i Sztuki. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy byłaby możliwość kupienia flag z herbem Olecka w Centrum Informacji 

Turystycznej. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, iż flagi zostały zamówione i najprawdopodobniej już znajdują się w CIT.   

 

Członek komisji – Robert Smyk 

odnośnie budowy linii oświetleniowej przy ul. Sembrzyckiego zapytał, czy będzie wykonany 

nowy chodnik. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że zakład energetyczny po rozkopaniu chodnika i położeniu nowej linii komunalnej 

będzie musiał przywrócić chodnik do pierwotnego stanu.  

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy byłaby możliwość wykonania chodnika na odcinku o nawierzchni żwirowej 

prowadzącego od Ośrodka Wypoczynkowego SKARPA w stronę ścieżki przy jeziorze. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż musi zorientować się w czyim zarządzie jest omawiany teren.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2016 rok. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

  

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące sprawy: 

 informacja dyrektora Gimnazjum Nr 2 w Olecku o zawartej umowie najmu, 

 do wiadomości Rady wpłynęło podanie Spółdzielni Socjalnej „Razem” o zmniejszenie 

opłat związanych z użytkowaniem lokalu znajdującego się w Olecku przy  

ul. Kolejowej, 

 pisma dwóch przedsiębiorców w sprawie stawki podatku od środków transportowych. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na wniesione pisma, 
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 list gratulacyjny Radnego Miasta Ełk Mirosława Sawczyńskiego dotyczący wzorowo 

prowadzonego Centrum Informacji Turystycznej w Olecku.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne Wnioski. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

podziękowała za naprawę chodnika przy ul. Orzeszkowej i zwróciła uwagę, że 3 drzewka 

przy stawie nie przyjęły się.   

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 na prośbę mieszkańców bloku Składowa 5 oraz Armii Krajowej wnosi o rozpatrzenie 

możliwości zlikwidowania trawnika i wykonania w tym miejscu parkingu, 

 na prośbę mieszkańców budynku Składowa 5B wnosi o interwencję, gdyż wykonawca 

inwestycji przy ul. Ludowej pod oknami budynku zrobił plac budowy. Kurz                             

z mieszanego piasku i cementu dostaje się do mieszkań, co jest uciążliwe.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 zaznaczył, iż pracę Pani z Centrum Informacji Turystycznej doceniła osoba spoza 

Olecka. Proponuje, by na koniec sezonu letniego gmina również doceniła jej pracę, 

 prosił o zamontowanie samozamykaczy w bramce przy placu zabaw nad jeziorem, 

 prosił o zwrócenie się do właściwego zarządcy dróg o rozważenie wydzielenia 

wyjazdu (przy myjni samochodów) dla skręcających w prawo z dworca autobusowego 

na ul. Wojska Polskiego, aby łatwiej mogli włączyć się do ruchu. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 prosił o wykonanie chodnika na odcinku o nawierzchni żwirowej prowadzącego od 

Ośrodka Wypoczynkowego SKARPA w stronę ścieżki przy jeziorze, 

 na rogu ul. Kasprowicza przy przejściu dla pieszych zostało złamane drzewko. Prosił                             

o posadzenie nowego drzewka w tym samym miejscu,  

 ponowił wniosek o wzmożoną kontrolę odnośnie utrzymania porządku na terenie 

targowicy miejskiej w dni targowe, bo osoby handlujące ustawiają stragany na 

trawnikach.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odnośnie placu zabaw poinformował, iż gmina planuje pozyskać małe granty z Lokalnej 

Grupy Działania na modernizację dwóch gminnych placów zabaw – zakup wyposażenia                     

i montaż specjalnej wykładziny. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zgłosił następujące wnioski: 

 prosił o przycięcie gałęzi przy chodniku na odcinku od ul. Wiejskiej wzdłuż ul. Leśnej  

do cmentarza komunalnego, 

 wnosi o wystąpienie do właściwego zarządcy drogi w sprawie usunięcia trawy                        

z chodnika prowadzącego do firmy Delphia Yachts Kot. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

 

      Małgorzata Adameit                                          Leszek Olszewski 


